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Woo-verzoek Zinkwegse Boys - inkijkpreventie 

Inventarisatie ervaren lichtoverlast 11 november

i Verzoek aan omwonenden



Woo-verzoek Zinkwegse Boys - inkijkpreventie 

 ii Antwoord omwonende A

Van: 

Verzonden: donderdag 11 november 2021 12:44 

Aan: 

CC: 

Onderwerp: Re: Overlast lichtmasten Zinkwegse Boys 

, 

De huizen aan de Eerste Kruisweg (Noordelijk) en Zinkweg (westelijk) hebben er last van. 

Wij persoonlijk hebben last van 

Ik vermoed dat de bewoners van de Eerste Kruisweg het meeste last hebben van de drie op de 

zuidkant. 

Ik zal de bewoners die lichtoverlast hebben ook deze vraag toesturen. 

Mvg. 

Antwoord omwonende B 

Van: 

Verzonden: donderdag 11 november 2021 17:06 

Aan: 

Onderwerp: FW: Lichtoverlast ZWB 

Beste 

Ik ondervind last van de nrs 

Mijn  is verlicht op de avonden. Dat wordt nog meer als de bomen volledig 

uit het blad zijn gegaan.  

Geen last van zichtlicht in woonkamer. 
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Antwoord omwonende C 

Van: 

Verzonden: donderdag 11 november 2021 19:09 

Aan: 

Onderwerp: Fw: Lichtoverlast ZWB 

Beste , 

Hierbij wil ik graag doorgeven welke verlichting bij ons overlast geeft. 

 geeft de meeste overlast omdat deze recht onze woonkamer in schijnt, die nieuwe lamp is echt 

onwijs fel. Het zou fijn zijn als er iets van een kap op kan zodat we er niet meer recht in kunnen kijken 

en het licht meer naar beneden schijnt ipv bijna recht naar voren.  en  doen dit ook, de lamp die 

erin zit is iets minder fel maar nog steeds niet prettig om in te kijken. 

 zien we nu de bladeren van de bomen vallen. 

Met vriendelijke groet, 

Van: 

Verzonden: woensdag 24 november 2021 18:06 

Aan: 

Onderwerp: Fw: Lichtoverlast ZWB 

Beste , 

Ter aanvulling op mijn eerder gestuurde mail wil ik nog een aantal lampen die overlast veroorzaken 

doorgeven. Het gaat om  op de kaart en een die er niet op staat. Deze staat achterin op het 

trainingsveldje dat achter het hoofdveld ligt. Nu de bomen kaal zijn schijnen ze erg naar binnen. Dat is 

elke winter zo. Dit meld ik tevens namens onze buren. 

Met vriendelijke groet, 

Antwoord omwonende D 

Van: 
Verzonden: zaterdag 13 november 2021 11:29 
Aan: 
Onderwerp: Overlast lichtmasten ZWB 

Goedemorgen 

Wij ervaren de meeste lichtoverlast van de nrs 

Vriendelijke groet, 
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Antwoord omwonende E 

Van:   

Verzonden: maandag 15 november 2021 16:14 

Aan:  

CC:  

Onderwerp: Re: Overlast lichtmasten Zinkwegse Boys 

Hi , 

Excuses ik had nog niet gereageerd op de lichtvraag; 

Ik denk we meer last hebben van de nr . 

Maar als  voor de overige bewoners zwaarder weegt is dat ook goed. 

Goed te horen dat we vooruitgang boeken in ieder geval ! 

Dank voor je inzet ! 

Groet 

Antwoord omwonende F 
Van:   

Verzonden: donderdag 11 november 2021 22:58 

Aan: '  

Onderwerp: RE: Lichtoverlast ZWB 

, 

Voor ons zijn het meerdere masten, graag naar beneden bijstellen ( ze geven toch genoeg licht), 

reden als wij TV kijken worden we verblind door de verlichting. Met de oude verlichting hadden we 

daar geen last van ( zie ook bijlage). En even voor de duidelijkheid onze woonkamer is  meter 

vanaf de kantine, en op  ( dus hoger als de kantine). En nog wordt je verblind, het is net of 

er voortdurend een auto met grootlicht je woonkamer in schijnt. 

Met vriendelijke groeten, 
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Antwoord omwonende G 

Van:   

Verzonden: zaterdag 13 november 2021 11:45 

Aan:  

Onderwerp: verlichting zwb 

goede morgen , 

 hebben vanaf september 2019 zeer veel last van de nieuwe verlichting van de zwb 

het gaat niet om 1 lichtmast maar bijna allemaal  

ik voeg de correspondentie van de zwb hierbij en het verschuilen achter de gemeente hoeksche 

waard  

we hebben ook nog een flink aantal foto,s van de licht overlast  

met vriendelijke groet 

  

  

iii Antwoord Zinkwegse Boys

Van:   

Verzonden: donderdag 11 november 2021 11:40 

Aan:  

CC:  

Onderwerp: Re: kapjes LED verlichting en overeenkomst kunstgrasveld 

 

1A: Volgens de melding zou het mast 6 betreffen. 

Maar over kapjes is in het verleden ook al nagedacht en dat heb ik ook aangegeven bij de 

gemeente ) maar dat zou geen oplossing bieden. 

1B:  (aannemer kunstgras) heeft toegezegd de masten 15 en 16 (en mogelijk 3) te 

willen verplaatsen. Wanneer dit gaat gebeuren moeten we bij de oplevering van het kunstgras nog 

bespreken. 

Groet  
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Voorstel offerteaanvraag intern 15 november

art.5.2 lid 1 Woo
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Offerteaanvraag 16 november

Van:   
Verzonden: dinsdag 16 november 2021 11:38 
Aan:  
Onderwerp: Offerteverzoek bijstellen lichtmasten VV Zinkwegse Boys Oud-Beijerland 

Dag , 

Zoals vorige week al aangekondigd op de beurs in Gorinchem wil ik je hierbij vragen om vrijblijvend 

een offerte uit te brengen. Gevraagd wordt of jullie, om de door omwonenden ervaren lichtoverlast 

te verminderen, op veld 1 van vv Zinkwegse Boys in Oud-Beijerland de ledverlichting willen bijstellen 

en/of van afscherming voorzien van: 

- de masten 3, 5 en 6 in ieder geval; 

- de masten 1, 2 en 4 als dat kan helpen. 

Hierbij moet er rekening mee worden gehouden dat veld 1 sinds kort is voorzien van kunstgras. 

Daarbij is de ligging van het nieuwe kunstgrasveld ten opzichte van het oude natuurgrasveld iets 

opgeschoven; ook daarvoor is het opnieuw instellen/inregelen van de masten wellicht nodig. 

Verder wil ik jullie vragen de lichtsterkte van de trainings- en wedstrijdstand te verifiëren en 

rapporteren.  

Mocht je vragen/opmerkingen hebben dan verneem ik dat graag. Voor vragen over uitvoeringszaken 

kun je contact opnemen met  (gemeente) tel.  of  

(vereniging) tel.   

Jullie offerte zie ik graag tegemoet. 

Met vriendelijke groet,  

  
adviseur Participatie en Leefbaarheid 
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Toelichting offerteaanvraag 18 november

Van:   

Verzonden: donderdag 18 november 2021 12:27 

Aan: '  

Onderwerp: Klachtenlijst met foto's 

Dag , 

Bijgevoegd de overlastmeldingen. 

Met vriendelijke groet, 

  

adviseur Participatie en Leefbaarheid 

Van:   

Verzonden: donderdag 18 november 2021 12:00 

Aan:  

Onderwerp: RE: Offerteverzoek bijstellen lichtmasten VV Zinkwegse Boys Oud-Beijerland 

Dag , 

Hierbij mijn inventerisatielijstje op grond waarvan ik ben gekomen tot de vraag of de ledverlichting kan 

worden bijgesteld en/of van afscherming kan worden voorzien van: 

• de masten 3, 5 en 6 in ieder geval;

• de masten 1, 2 en 4 als dat kan helpen.

Sommige bewoners stellen zich op het standpunt dat hun hele gevel in het volle licht staat; dit is ter 

plaatse in het donker prima met het blote oog waar te nemen en met een meting van de 

lichtopbrengst objectief te verifiëren.  

Omgaand ontvang je nog de gehele klachtenlijst en enkele foto’s.  

Met vriendelijke groet, 

  

adviseur Participatie en Leefbaarheid 
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Van:   

Verzonden: woensdag 17 november 2021 21:22 

Aan:  

Onderwerp: Re: Offerteverzoek bijstellen lichtmasten VV Zinkwegse Boys Oud-Beijerland 

Dag , 

Zou je aan kunnen geven welke bewoners last hebben. Wij kunnen dan namelijk een 

lichthinderberekening maken en dan kijken hoe we de armaturen het beste kunnen afschermen. Ik 

hoor het graag even. 

Met vriendelijke groet 
 

AEROLUX BV 
Kampenstraat 12 
7570 EK Oldenzaal 
T 0541 585050 
M  
F 0541 585058 
Er.  
I  www.aerolux.nl 
KvK 06051155 
BTW  

Disclaimer: 
Deze e-mail en alle daarbij meegezonden bijlagen zijn uitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n). 
Verstrekking aan en gebruik door anderen is niet toegestaan. Aerolux Nederland BV sluit iedere 
aansprakelijkheid uit die voortvloeit uit elektronische verzending.

This e-mail and any attachment sent with it are intended exclusively for the addressee(s), and may 
not be passed on to, or made available for use by any person other than the addressee(s). Aerolux 
Nederland BV rules out any and every liability resulting from any electronic transmission.

tel:+31541585050
tel:+31541585058
file://///dc-svr02/Users/Stefanie/Diversen/www.aerolux.nl
tel:+316051155
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Offerte, opdrachtbevestiging en montageherinnering Aerolux november-januari

Van: 

Verzonden: dinsdag 30 november 2021 15:36 

Aan: 

Onderwerp: Inkijkbegrenzers Zinkwegse Boys 

Beste , 

Bijgaand de offerte voor het leveren en aanbrengen van de inkijkbegrenzers bij VV Zinkwegse Boys. 

Mijn advies is om alle armaturen van inkijkbegrenzers te voorzien. 

De lichthinderberekening volgt nog. 

Met vriendelijke groet 

AEROLUX B.V. 
Kampenstraat 12 
7575 EK Oldenzaal 
The Netherlands 

KvK 06051155 

Disclaimer: 

Deze e-mail en alle daarbij meegezonden bijlagen zijn uitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n). Verstrekking aan en 

gebruik door anderen is niet toegestaan. Aerolux Nederland BV sluit iedere aansprakelijkheid uit die voortvloeit uit 

elektronische verzending. 

This e-mail and any attachment sent with it are intended exclusively for the addressee(s), and may not be passed on to, or made 

available for use by any person other than the addressee(s). Aerolux Nederland BV rules out any and every liability resulting from any 

electronic transmission. 
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Van:

Verzonden: donderdag 9 december 2021 13:33 

Aan: 

CC: 

Onderwerp: FW: Inkijkbegernzers 

Dag , 

Hierbij bevestig ik de opdracht voor het leveren en aanbrengen van de inkijkbegrenzers zoals 

bijgaand door jou geoffreerd. Zoals besproken, ontvangen we de factuur graag voor 31 december 

2021. Wil je die versturen naar facturen@gemeentehw.nl onder vermelding van routenummer: 

? 

Voor afstemming van de uitvoering wil ik je je vragen contact op te nemen met: 

VV Zinkwegse Boys -  tel. 

Gemeente HW – tel. 

Alvast bedankt en  

Met vriendelijke groet, 

adviseur Participatie en Leefbaarheid 

Van: 

Verzonden: dinsdag 7 december 2021 15:44 

Aan: 

Onderwerp: Inkijkbegernzers 

Beste , 

Bijgaand de gewijzigde offerte. Was een tikfout en moest 13 stuks zijn. 

Met vriendelijke groet 

AEROLUX B.V. 
Kampenstraat 12 
7575 EK Oldenzaal 
The Netherlands aerolux.nl 

KvK 06051155 | 

Disclaimer: 

Deze e-mail en alle daarbij meegezonden bijlagen zijn uitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n). Verstrekking aan en 

gebruik door anderen is niet toegestaan. Aerolux Nederland BV sluit iedere aansprakelijkheid uit die voortvloeit uit 

elektronische verzending. 

This e-mail and any attachment sent with it are intended exclusively for the addressee(s), and may not be passed on to, or made 

available for use by any person other than the addressee(s). Aerolux Nederland BV rules out any and every liability resulting from 

any electronic transmission. 

mailto:facturen@gemeentehw.nl
https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.aerolux.nl%2F&data=04%7C01%7Cjoop.scherpenzeel%40gemeentehw.nl%7C648ca3314b534394ca1b08d9b99012de%7C69d6fde70376456f8b48d053c9bb510f%7C0%7C0%7C637744851439526022%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=ebZHN5YvwZrrqI%2FGJhj2JVlY%2Ff5HKWVvCxLXbaUcdlw%3D&reserved=0
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Van:   

Verzonden: maandag 24 januari 2022 13:59 

Aan:  

Onderwerp: FW: Inkijkbegrenzers Zinkwegse Boys Oud-Beijerland 

Dag , 

Graag zou ik alsnog de geplande uitvoeringsdatum vernemen van de onderstaande 

werkzaamheden. 

Met vriendelijke groet, 

  

adviseur Participatie en Leefbaarheid 

Van:   

Verzonden: dinsdag 14 december 2021 12:00 

Aan:  

CC:  

Onderwerp: RE: Inkijkbegrenzers Zinkwegse Boys Oud-Beijerland 

Mooi! Graag zien we de factuur en geplande uitvoeringsdatum tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

  

adviseur Participatie en Leefbaarheid 

Van:   

Verzonden: maandag 13 december 2021 14:05 

Aan:  

Onderwerp: RE: Inkijkbegrenzers Zinkwegse Boys Oud-Beijerland 

Dag  

Dat klopt. Alle armaturen op de 9 masten worden voorzien van inkijkbegrenzers. 

Met vriendelijke groet 

 

AEROLUX B.V. 
Kampenstraat 12 
7575 EK Oldenzaal 
The Netherlands 

 
 
 

aerolux.nl 

KvK 06051155 |  

https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.aerolux.nl%2F&data=04%7C01%7Cjoop.scherpenzeel%40gemeentehw.nl%7C62915cc567924893805608d9be392292%7C69d6fde70376456f8b48d053c9bb510f%7C0%7C0%7C637749974871847397%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=kcn418LFVoVJJzGgCo%2FF%2Bwt6qhIk4Ii%2B9UJ7ltuz8Hc%3D&reserved=0
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Disclaimer: 

Deze e-mail en alle daarbij meegezonden bijlagen zijn uitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n). Verstrekking aan en 

gebruik door anderen is niet toegestaan. Aerolux Nederland BV sluit iedere aansprakelijkheid uit die voortvloeit uit 

elektronische verzending. 

This e-mail and any attachment sent with it are intended exclusively for the addressee(s), and may not be passed on to, or made 

available for use by any person other than the addressee(s). Aerolux Nederland BV rules out any and every liability resulting from 

any electronic transmission. 

Van:   

Verzonden: donderdag 9 december 2021 14:20 

Aan:  

Onderwerp: FW: Inkijkbegrenzers Zinkwegse Boys Oud-Beijerland 

Dag  

Ik werd erop gewezen dat er in totaal negen masten met led-verlichting staan; zie 

bijlage.  

Kun jij bevestigen dat deze alle negen worden voorzien van inkijkbegrenzers? Zo niet, 

dan graag alsnog.  

Met vriendelijke groet, 

  

adviseur Participatie en Leefbaarheid 

Van:  

Verzonden: donderdag 9 december 2021 14:04 

Aan:  

Onderwerp: RE: Inkijkbegernzers 

Dank voor je info  

Even voor mijn beeldvorming: 

In de bijgevoegde offerte staan 13 afschermsets, welke masten worden hiermee nu 

voorzien??? (1tm 6 en 15,16 en 17??). 

Zie plattegrond en de ontbrekende mast op het trainingsveld…. 

Ik hoor het graag. 

Met vriendelijke groet, 

  

beheerder Buitendienst 
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Bezwaar uitstel montagedatum maart

Van:   

Verzonden: donderdag 10 maart 2022 17:33 

Aan:  

 

CC:  

 

 

 

 

Onderwerp: lichtkappen en afsluitbare poort 

Beste , 

Ter informatie onderstaande mail aan de  Het is ons duidelijk waarom de afspraak 

niet door kon gaan. 

We hebben begrepen dat er een  externe interim Burgemeester is aangesteld.  Wij willen per direct 

een afspraak met de interim Burgemeester. 

Graag zsm je reactie voor een dag en tijd. 

Namens de vele bewoners van het Buurtschap Zinkweg. 

 

Van:   

Verzonden: donderdag 10 maart 2022 13:41 

Aan:  

CC:  

 

 

Onderwerp: FW: lichtkappen en afsluitbare poort 

Beste , 

De onderstaande tekst had ik opgesteld en ter bespreking verstuurd. Ik had een heel slecht gevoel 

overgehouden aan ons gesprek gisteren. Ik lees nu dat de heer Van Hemmen per direct is opgestapt. 

Let vooral hetgeen in geel is gearceerd. Ons gevoel was dus helemaal juist. Ik wens jullie wijsheid 

maar vooral daadkracht toe. 

Mvg 
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Van:   

Verzonden: donderdag 10 maart 2022 10:49 

Aan:  

Onderwerp: lichtkappen en afsluitbare poort 

Beste , 

Naar aanleiding van ons telefonisch overleg: Groot was de verwondering toen ik het nieuws dat er 

nog niets gedaan wordt aan de lichtoverlast met mijn buurtgenoten deelde. Vervolgens kreeg 

cynisme de overhand. 

Een opdracht geven tot het plaatsen van kappen en daarbij geen levertijd afspreken, tja dat is vragen 

om problemen. En wat denkt de Gemeente?, dat die kappen dé oplossing voor lichtoverlast geven?. 

Ik heb je gisteren verteld dat de verlichting standaard op “voluit” staat, en dat zelfs de verlichting al 

om 18 uur aangaat. Het wordt een uur later donker.. LED verlichting is juist een middel om te 

managen. 

Wij vinden het te bizar voor woorden dat er niets wordt gedaan en dat betekent dus dat de 

Gemeente op geen enkele wijze tegemoet wil komen aan de legitieme verwachtingen van het 

buurtschap, want zelfs voor de kappen wordt geen inspanning gedaan. 

De burgemeester zou afgelopen maandag langskomen en was helaas verhinderd. Op ons aanbod bij 

hem langs te komen vanwege zijn overvolle agenda is nog geen reactie gekomen. Begrijpen we nu 

goed dat de burgemeester met een door ambtenaren ingegeven boodschap komt nog voordat hij 

met ons gesproken heeft?. 

Geen tijd is geen prioriteit. Maar we hebben stellig de indruk dat er meer aan de hand is. 

Het minst wat de burgemeester kan doen is dat hij op de doordeweekse dagen rond 20.30 uur een 

keer langs rijdt om onze kant van het verhaal te ervaren. Navigatie niet nodig… je gaat gewoon op 

het licht af en als dan nog de moeite wordt genomen even te stoppen en de ramen te openen dan 

hoeven we lijkt me niet veel meer uit te leggen…   

Wij willen onze privacy, (zondags)rust en veiligheid en de Gemeente heeft tot 1 april 2022 de tijd 

daar iets aan te doen. 

Met vriendelijke groet, 
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Bevestigingen montagedata april en mei

Van:   
Verzonden: donderdag 24 maart 2022 13:40 
Aan:  
Onderwerp: Inkijkbegrenzers veldverlichting Zinkwegse Boys 

Dag , 

Vandaag ontving ik (eindelijk) het bericht dat de inkijkbegrenzers geleverd zijn. De leverancier maakt 

met de vereniging een afspraak voor het aanbrengen vanaf 7 april. Zodra de datum bekend is, zal ik 

dit ook bij de omwonenden aankondigen. Is jou bekend of de burgemeester al overleg met de 

omwonenden en het bestuur heeft gevoerd of geagendeerd en zo ja, wanneer?  

Met vriendelijke groet,  

  
adviseur Participatie en Leefbaarheid 

Van:   

Verzonden: donderdag 24 maart 2022 13:30 

Aan:  

CC:  

 

Onderwerp: Inkijkbegrenzers veldverlichting 

Beste , 

Vandaag ontving ik (eindelijk) het bericht dat de inkijkbegrenzers geleverd zijn en dat de firma 

Aerolux deze vanaf 7 april wil komen bevestigen. Ik heb ze gevraagd om met jou contact op te nemen 

voor het maken van een afspraak. Graag verneem ik welke datum het zal worden.  

Met vriendelijke groet,  

  
adviseur Participatie en Leefbaarheid 
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Van:   

Verzonden: dinsdag 19 april 2022 09:34 

Aan:  

Onderwerp: RE: Inkijkbegernzers 

Dankjewel , goed om te weten. Ik zal de bewoners hier even over informeren 

.  

Met vriendelijke groet, 

  

adviseur Participatie en Leefbaarheid 

Van:  

Verzonden: dinsdag 19 april 2022 09:31 

Aan:  

Onderwerp: RE: Inkijkbegernzers 

Moge , 

Vorige week donderdag is Aerolux in de HW geweest en hebben zij eerst een aantal 

storingen aan de verlichtingen van SHO en Zinkwegse Boys verholpen. Daarna was er 

niet veel tijd meer om de kappen aan te brengen. Ze hebben geloof ik 1 ½ mast van 

kappen kunnen voorzien om daarna weer op tijd naar huis te rijden en komen op een 

ander tijdstip weer terug………. 

Met vriendelijke groet, 

  

beheerder Buitendienst 

Van:   

Verzonden: dinsdag 19 april 2022 12:28 

Aan:  

CC:  

Onderwerp: Re: Verslag overleg inrichting parkeerplaats jl. + hekwerk. 

Hallo  

Ja we hebben een bus gezien die met verlichting bezig is. 

We merken echter nog geen verschil. 

Misschien komt dat nog. 

We horen graag van  wat status hek en asfalt is. 

De afspraak met de burgemeester staat. 

Vriendelijke groet 
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Op 19 apr. 2022 om 09:37 heeft  het 

volgende geschreven: 

Dag , 

Zojuist ontving ik het bericht dat afgelopen donderdag enkele armaturen zijn voorzien 

van inkijkbegrenzers maar nog niet alle.  

De rest volgt dus nog. 

Met vriendelijke groet, 

  

adviseur Participatie en Leefbaarheid 

Van:   

Verzonden: vrijdag 15 april 2022 11:09 

Aan:  

CC:  

Onderwerp: RE: Verslag overleg inrichting parkeerplaats jl. + hekwerk. 

Dag , 

Over de status van de asfaltering, verbreding en het hek zal je informeren.  

Verder begreep ik dat: 

- de lichtmasten gisteren zijn voorzien van inkijkbegrenzers; 

- er een nieuwe afspraak voor de burgemeester is geagendeerd om met jullie in gesprek 

te gaan.  

Kun je beide bevestigen? 

Met vriendelijke groet,  

  

adviseur Participatie en Leefbaarheid 
 

Van:  

Verzonden: dinsdag 10 mei 2022 12:38 

Aan:  

Onderwerp: RE: Inkijkbegernzers 

Ha , 

Ik kwam in mijn vakantie vorige week toevallig  tegen van Zinkwegse 

Boys. Hij vertelde mij dat inmiddels de inkijkbegrenzers door Aerolux zijn geplaatst. 

Hopelijk verlichten we hiermee de klachten van de omwonenden. Nog vragen, ik hoor 

het graag. 

Met vriendelijke groet, 

  

beheerder Buitendienst 
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Verslag gesprek omwonenden-vereniging 21 mei

Van:   

Verzonden: dinsdag 24 mei 2022 22:23 

Aan:  

 

CC:  

 

 

 

 

Onderwerp: Verslag gesprek buurt - Zwb 21 mei jl 

Beste  

In bijlage een verslag van het gesprek tussen de buurt en Zwb. 

Ook het document wat wel naar andere afdelingen is verstuurd maar niet bij jou terecht is gekomen 

omtrent uitbreiding van parkeerplaats en plaatsing hek. 

Zwb in kopie om de communicatie zuiver te houden. 

Met vriendelijke groet 
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Verslag gesprek omwonenden-burgemeester 25 mei

Van:   
Verzonden: woensdag 25 mei 2022 14:44 
Aan:  

 
CC:  
Onderwerp: RE: Bezoek Zinkweg 

Beste  

Vorige week hebben de burgemeester en ik gesprekken gehad met de voetbalvereniging (17 mei) en 

met de omwonenden (18 mei). Dit waren positieve gesprekken waarin is geprobeerd om de ietwat 

grillige sfeer die was ontstaan om te buigen naar een constructieve setting.  

Dat lijkt enigszins gelukt, want op zaterdag 21 mei hebben de omwonenden een gesprek gehad met 

de voetbalvereniging. Het verslag daarvan is bijgevoegd bij deze mail.  

Acties 

Uit de gesprekken die de burgemeester heeft gevoerd vloeit voor de gemeente een aantal acties 

voort.  

• Hek

• Zowel de omwonenden als de voetbalvereniging willen dat er een afsluiting wordt geplaatst. Wij

zijn als gemeente aan zet om hierin te faciliteren. Beide partijen stellen nu voor om de club en de

velden af te hekken (zodat de voetbalvelden niet worden gebruikt als de club gesloten is) en een

slagboom te plaatsen voor het parkeerterrein (om ongewenst bezoek buiten de openingstijden

van de club te weren). Is dit een uitvoerbaar voorstel?

• Lampenkappen

• Het lijkt erop dat er geen kappen om de led-lampen zijn geplaatst, maar inkijkfilters. De

vereniging en de omwonenden merken geen verschil in lichtverspreiding na plaatsing van de

filters. Tijdens het gesprek met de omwonenden heeft de gemeente toegezegd dat opnieuw

naar de kappen wordt gekeken. Daar wordt omwonende  actief bij

betrokken. De installateur moet daartoe een afspraak maken met de  en de club

om de plaatsing van de kappen nog een na te gaan en indien nodig aan te passen. Ik breng de

installateur en de betrokken graag met elkaar in contact.

• Parkeerplaats

• Stand van zaken is, dat de omwonenden geen uitbreiding van de parkeerplaats willen. De club

heeft zich hier nog niet definitief over uitgesproken. Duidelijk is wel, dat er geen draagvlak voor is

bij de omwonenden. Kan daarom nog eens bekeken worden of uitbreiding van de

parkeerplaatsen nodig is?

• Gedragsborden

• Uit de bespreking tussen de omwonenden en de club is een nieuw initiatief ontstaan: men wil

gedragsborden plaatsen (zie bijlagen). De  schrijft daarover:

• ‘Ik opperde namens ZWB om drie gedragsborden te plaatsen voor vertrekkende bezoekers vanaf de

parkeerplaats net voor de oprijheuvel. Ik zag drie vergelijkbare borden langs de autoweg in

Barendrecht. Zo kunnen we bezoekers en leden extra wijzen/'sturen' op gewenst gedrag om rekening

met elkaar te houden. Wil je dit meenemen, het leek ons allen een geval van 'baat het niet, dan

schaadt het niet'. Alle beetje helpen’.
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• Kunnen wij hierin meedenken/faciliteren?

Inmiddels regelen de omwonenden en de club onderling ook een aantal zaken: 

• Het wegnemen van boardinggeluiden

• Een vuurwerkprotocol

Voor deze punten is (op dit moment) geen input vanuit de gemeente nodig. 

• Onze jurist van APV  neemt met de club en de omwonenden contact op over de

openings- en schenktijden van de kantine van de club. Zij neemt de wensen van de

omwonenden en de club op en geeft aan hen aan wat de gemeente wel en niet mogelijk kan

maken.

Vervolggesprek 

In de week van 13 juni 2022 zal er weer een gesprek met de omwonenden zijn. Dan wordt de 

voortgang van de actiepunten besproken. De burgemeester is daar ook bij aanwezig, want hij wil op 

niet al te lange termijn tot een afronding van de zaak komen.  

Ik wil in dit gesprek graag de voortgang ronde de lampenkappen, de parkeerplaats, het hek en de 

gedragsborden aangeven. Lukt het jullie om mij volgende week te laten weten wat de gemeente 

daarin concreet en op korte termijn kan doen?  

Ik plan een bespreking in voor volgende week om met z’n drieën deze punten door te praten. 

Met vriendelijke groet, 

  
juridisch adviseur VTH  

Van:  

Verzonden: donderdag 19 mei 2022 13:55 

Aan:  

CC:  

Onderwerp: Bezoek Zinkweg 

Goedemiddag  

Als ik het goed heb ben jij gisteren met de burgemeester op de Zinkweg geweest. Ik ben heel 

benieuwd wat dat heet opgeleverd en wat er is afgesproken over de werkzaamheden op het terrein 

van de voetbal en het al of niet afsluiten oid van de parkeerplaats. Wil jij mij aub hierover berichten? 

Met vriendelijke groet,  

  
projectleider civieltechniek 
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Overdracht contactgegevens installateur 7 juni

Van:   
Verzonden: dinsdag 7 juni 2022 18:11 
Aan:  
Onderwerp: RE: contactgegevens installateur 

Dag , 

Voor nu moet ik me even beperken tot de volgende gegevens. 

AEROLUX B.V.  

 

Kampenstraat 12 

7575 EK Oldenzaal 

0541 - 585050 

 is onze contactpersoon bij Aerolux. Zijn mobiele telefoonnummer moet ik je even schuldig 

blijven. Hij heeft toegezegd dat hij, na montage van de inkijkbegrenzers, nog een 

lichthinderonderzoek zou doen. Misschien kun je hem door ook nog even naar vragen. 

Met vriendelijke groet,  

  
adviseur Participatie en Leefbaarheid 

Van:   

Verzonden: dinsdag 7 juni 2022 15:03 

Aan:  

Onderwerp: FW: contactgegevens installateur 

Goedemiddag , 

Heb je voor mij de contactgegevens van de installateur van de kappen op de veldverlichting bij de 

Zinkwegse Boys? Of weet jij bij wie ik daarvoor moet zijn (  verwees mij naar jou)? 

Met vriendelijke groet, 

  
juridisch adviseur VTH  

tel:0541%20-%20585050
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Van:   

Verzonden: woensdag 1 juni 2022 15:08 

Aan:  

Onderwerp: contactgegevens installateur 

Hoi , 

Heb je voor mij de contactgegevens van de installateur van de lampenkappen bij de Zinkwegse Boys? 

De burgemeester heeft namelijk toegezegd dat er vanuit de gemeente nog eens naar de kappen 

wordt gekeken en dat daarbij de  actief betrokken wordt. Zowel de omwonenden als 

de voetbalvereniging geven aan dat zij weinig effect merken van de geplaatste kappen. Graag breng 

ik hen met de installateur in contact, zodat kan worden bekeken of daar nog iets aan te doen is. 

Met vriendelijke groet, 

  
juridisch adviseur VTH  
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